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Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

Plats och tid: Sessionssalen, kommunhuset Jokkmokk, kl. 11:00-14:20 
 Ajourneringar: 12.00-13.00 
 
Beslutande ledamöter  Sven Holmqvist (S), ordförande  
och tjänstgörande Per-Jonas Parffa (MP), 1:e vice ordförande för dagen   
ersättare:                              
  
                                             Stefan Lindmark (S) 
                                             Marina Eriksson (S) 
                                             Jan Sjöberg (S) 
                                             Eva Näslund (S) 
                                             Torbjörn Lindgren (S) 
                                             Roland Boman (FJK) 
                                             Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)                                   
                                             Birger Stenman (FJK) 

Henrik Blind (MP) 
                                             Cecilia Lundin (MP) 
                                             Peter Lagerqvist Kuoljok (MP)    
                                 

 Birgit Meier Thunborg  (M) 
 Asbjörn Thunborg (M) 

         Ronny Danielsson (M) 
         Viktor Segerström (V) 
         Karin Vannar (SV) 
         Beng-Åke Kuoljok (SV) 
         Thor-Erling Andreassen (SD) 
          
          
          
 

  
 
Övriga närvarande:   Marcus Sjaggo, kommunsekreterare 
      Thereze Gustafsson, kvalitetsutvecklare, § 12 
 
Tid och plats för  
justering:   Protokollet justeras digitalt senast måndagen 3 mars 2025 
 
Paragrafer:  1 - 19 

Underskrifter: Sekreterare…………………………………………………………………………………… 
    Marcus Sjaggo 
 
  Ordförande…………………………………………………………………………………… 
    Sven Holmqvist (S) 
 
  Justerande…………………………………………………………………………………….
                     Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)             Eva Näslund (S) 
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__________________________________________________________________________________ 

ANSLAG / BEVIS 

Organ:  Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum: 2025-02-24 

Datum för anslags   Datum för anslags 
uppsättande:  2025-03-04  nedtagande:  2025-03-26 
 
Förvaringsplats för  
protokollet:   Kommunhuset, Jokkmokk, och digitalt hos kommunstyrelsen  
 
Underskrift: 
 …………………………………………………………………………………………………………… 
  Marcus Sjaggo 
__________________________________________________________________________________ 
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 Innehållsförteckning.  

 Ärenden markerade med * hölls överläggningarna bakom stängda dörrar 
 

§ 1 
Val av justerare 
 
§ 2 
Godkännande av föredragningslistan  
 
§ 3  Dnr 2025:251 
Uttalande från kommunfullmäktige gällande Ukraina och friheten 

 
§ 4  Dnr 2025:93 
Medborgarförslag- Omskyltning av vägen utanför Kattens förskola 

 
§ 5   
Inkomna motioner, interpellationer och frågor 
 
§ 6  Dnr 2021:86 
Motionssvar- Iordningställ odlingslotter i Vuollerim, utöka 
odlingslotter i Jokkmokk, samt upplåtelse av platser för bikupor i 
Jokkmokk 
 
§ 7  Dnr 2020:932 
Motionssvar- Utveckling Porjusområdet 
 
§ 8  Dnr 2021:1187 
Motionssvar- Förändring av fullmäktiges beslut om Vattenfalls 
kontorsfastighet 
 
§ 9  Dnr 2021:1081 
Motionssvar- Förändring av fastighetsskatt för statliga 
anläggningar 
 
§ 10  Dnr 2023:158 
Motionssvar- Ombilda Arctic Camp till kommunalt bolag 
 
§ 11  Dnr 2024:971 
Motionssvar- Extra anslag till biståndsenheten 
 
§ 12  Dnr 2023:531 
Vision 2040- Övergripande mål 
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§ 13  Dnr 2023:1013 
Förslag till mål och riktlinjer för arbetet med nationella 
minoriteter i Jokkmokks kommun/Jåhkåmåhke 
kommuvnna/Jåhkåmåhki suohkan 2025-2027 

 
§ 14  Dnr 2025:107 
Förslag till nya ägardirektiv för BD Pop AB, Investeringar i Norrbotten AB, 
Energikontor i Norr AB, Filmpool Nord AB, IT Norrbotten AB samt nya 
bolagsordningar för Energikontor Norr AB och IT-Norrbotten AB 

 
§ 15  Dnr 2024:608 
Avgifter för ej återlämnade barn- och ungdomsmedier 
 
§ 16  Dnr 2024:159  

  Redovisning av partistöd för 2024 
 

§ 17  Dnr 2025:195  
Beslut om utbetalning av partistöd för 2025 

 
  § 18   

Avsägelser/valärenden 
 
 § 19 
 Anmälningsärenden 
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§ 1 

Val av justerare 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att till justerare utse Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) och Eva Näslund (S). 

  ____________  
 
Ärendet 
 
Justering av protokollet från dagens sammanträde äger rum digitalt senast 
måndagen den 3 mars 2025. 
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 § 2 
 

Godkännande av föredragningslistan  
 
                           Kommunfullmäktige beslutar 
  

att godkänna utsänd föredragningslista med föreslaget tillägg. 
 ___________ 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
 Ordförande föreslår följande tillägg till utsänd föredragningslista: 
 

-Uttalande från kommunfullmäktige gällande Ukraina och friheten (§ 3). 
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 § 3 Dnr 2025:251 
  

Uttalande från kommunfullmäktige gällande Ukraina och 
friheten 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta förslaget till uttalandet. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 

Ett förslag på uttalande har inkommit från Roland Boman (FJK). 
 
Det ryska angreppskriget på Ukraina fortsätter. Idag är det 3 år sen 
Ryssland angrep Ukraina i full skala. Den 28 februari 2022 antog 
kommunfullmäktige ett uttalande där vi fullt ut stöder Ukraina och dess 
kamp för frihet och demokrati. 
 
Idag, tre år senare, är det fortfarande Ukraina som strider för sin egen men 
också Europas frihet och demokrati. Sverige, Europa och USA har på olika 
sätt stöttat Ukraina under de gångna tre åren. Men Ukraina och dess 
medborgare har tagit striden för sitt land och Europas säkerhet. 
Idag är förutsättningarna förändrade. USA är inte längre en självklar 
förbundsförvant i kampen för demokrati. Därifrån kommer idag helt andra 
signaler som tidigare varit främmande från en stat som stått upp för 
demokrati och folkrätt. Det har helt förändrat förutsättningarna, både för 
vår framtida demokrati och för möjligheterna för Ukrainas folk att 
rättmätigt stå upp för sitt land, sitt folk och sin egen suveränitet. 
 
Kommunfullmäktige vill idag, tre år efter Rysslands fullskaliga angreppskrig 
mot Ukraina fortsatt markera vårt stöd till det fria demokratiska Ukraina 
och dess folk i deras kamp mot ockupation och krig. Krig och förtryck får 
aldrig segra. 
 
SLAVA UKRAINI. 

 
Ärendets beredning 
 
Skrivelse från Roland Boman (FJK) inkommen 2025-02-24. 
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§ 3- fortsättning 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Roland Boman (FJK) föreslår att kommunfullmäktige antar förslaget. 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar om kommunfullmäktige kan anta uttalandet och finner 
att kommunfullmäktige enhälligt beslutat så. 
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 § 4 Dnr 2025:93 

Medborgarförslag- Omskyltning av vägen utanför Kattens 
förskola 

 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Camilla Åström. 
 
Jag vill lämna ett medborgarförslag på att vägen framför Kattens förskola 
på adress, Vaikijaurvägen 26, bör skyltas om till ”Genomfart förbjuden” 
eller motsvarande. 
 
Då förskolan inte har någon avgränsad parkering sker ur- och påstigning 
mer eller mindre ute på gatan. Sikten är ofta skymd mellan parkerade bilar 
och det är lätt hänt att barn springer ut i vägbanan där förbipasserande 
bilar kör alldeles för fort. Lämnar/hämtar man mer än ett barn samtidigt är 
detta väldigt problematiskt. 
 
Säkerheten för våra barn skulle förhoppningsvis öka i och med att man 
begränsar vägens genomfart. 

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Camilla Åström inkommen 2025-01-16. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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§ 5   

  Inkomna motioner, interpellationer och frågor 
 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att lägga ärendet till handlingarna. 

 ____________ 
 

 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

Ordförande informerar att inga motioner, interpellationer och frågor har 
inkommit till dagens möte. 
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 § 6 Dnr 2021:86 
 

Motionssvar – Iordningställ odlingslotter i Vuollerim, utöka 
odlingslotter i Jokkmokk, samt upplåtelse av platser för 
bikupor i Jokkmokk 

 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att motionen anses vara besvarad i enlighet med chef för samhälls- och 
infrastrukturfunktionens skrivelse. 

 ____________ 
 

Reservationer 
 
M-ledamöterna anmäler skriftlig reservation mot beslutet. 
 
S-ledamöterna anmäler skriftlig reservation mot beslutet. 
 
Ärendet 

 
En motion har inkommit från Ann Enberg (S). 

 
Trädgård och odling av sina egna grönsaker är otroligt populärt, Instagram 
har oändligt många konton där man visar hur och vad man odlar. Att odla 
i Norrbotten och Lappland är inget hinder alla grönsaker går att odla här, 
vår fördel är att vi har ljusa nätter. 
 
2012 invigdes odlingslotterna på Nyborg, där finns idag 16 lotter storlekar 
mellan 50–150 kvm, priser mellan 200-400 kr/år. Odlingslotterna är alla 
bokad och det brukar också vara en kö om platserna. 
 
Det finns ett intresse för odling på andra ställen än i Jokkmokk, mitt 
förslag är att anlägga odlingslotter även i Vuollerim. I kommunen fanns 
det förr en biodlarförening, men många var äldre som inte orkade längre, 
tyvärr fanns det ingen som ville ta över, men nu hör jag om flera som är 
intresserad och vill starta, om då kommunen kan hjälpa till med att 
upplåta mark till bikupor, varje biodlare får ställa upp 1–2 kupor, många 
är intresserade men har ingen tomt att ställa upp på. Samma system 
kunde gälla som odlingslotterna, men när det gäller biodling måste det 
spridas ut runt om i samhället. Även här ta ut en avgift/år. 
 
Undertecknad föreslår: 
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§ 6- fortsättning 
 

Att det iordningsställs odlingslotter i Vuollerim, och 
 
att antalet odlingslotter i Jokkmokk utökas, och  

 
att Jokkmokks kommun upplåter platser där bikupor får ställas upp i  
Jokkmokk och Vuollerim. 

 
Fastighetschef Erik Fagerström och planarkitekt Matilda Johansson har 
berett motionen. 
 
De nuvarande odlingslotterna som finns på Nyborg drivs av Jokkmokks 
kommun. Odlingslotter och biodlingar bidrar bland annat till ökad 
attraktivitet och främjande av ekosystemet, något som bör uppmuntras. På 
grund av kostnader och skötsel anser dock samhälls- och 
infrastrukturfunktionen att framtida odlingslotter eller uppställningsplatser 
för bikupor bör göras på initiativ av en intresseförening. Förslagsvis kan en 
förening ge förlag på lämplig mark att arrendera av kommunen som man 
sedan får iordningställa i egen regi för att sedan hyra ut till sina 
medlemmar. Kommunen kan vara behjälplig i denna process genom att till 
exempel hitta lämplig mark vid en förfrågan. Detta är ett system som 
används i ett flertal kommuner, exempelvis Göteborg och Uppsala. För att 
detta ska kunna genomföras behöver dock ett lämpligt arrendeavtal där 
villkor och regler fastställs utformas.  
 
Samhälls- och infrastrukturfunktionen föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att avslå motionen för kommunalt iordningsställande av odlingslotter och 
uppställningsplatser för bikupor 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-12-12, § 78, att återremittera 
ärendet för att undersöka behovet av odlingslotter i Vuollerim och var det 
i sådana fall det kan vara lämpligt att anordna dessa, reglerna för 
Vuollerim och Jokkmokk bör också jämställas.  
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström har berett 
ärendet. 
 
Att anlägga odlingslotter inom Vuollerim och andra orter medför flera 
juridiska och planmässiga hinder enligt nuvarande förutsättningar. För att 
möjliggöra detta skulle en planändring krävas, vilket kan vara 
tidskrävande och innebära att ytterligare lagstiftningshinder, såsom  
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§ 6- fortsättning 
 
strandskydd och miljöbalkens krav på jordbruksmark, måste hanteras. Det 
kan därför vara lämpligare att undersöka alternativa platser, såsom ej 
planlagd mark eller annan mark med färre begränsningar. 

 
Att sätta upp bikupor har andra regler än odlingslotter, och det kan vara 
enklare att få tillstånd. Om området är detaljplanerat och avsett för  
exempelvis park och plantering, kan bikupor vara tillåtna om de inte anses 
störa områdets allmänna syfte. Eftersom bikupor inte kräver bygglov, kan 
de ofta sättas upp utan större hinder, förutsatt att de inte innebär att 
området stängslas av eller att tillgängligheten begränsas. Enligt 
Jordbruksverkets rekommendationer bör bikupor placeras på ett sätt som 
minimerar risken för störningar för närboende eller allmänheten. Detta 
kan innebära att bikupor ska placeras en viss sträcka från allmänna vägar, 
stigar eller byggnader. 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturen Erik Fagerström föreslår: 
 
Att motionen anses besvarad genom ovanstående redogörelse. 
 
Att vidare utredning kring alternativa platser och förutsättningar för 
odlingslotter genomförs om politisk vilja och resurser finns. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 22. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturen Erik Fagerström 
daterad 2025-01-24. 
Kommunfullmäktiges beslut 2022-12-12, § 78. 
Kommunstyrelsens beslut 2022-11-28, § 156. 
Tjänsteskrivelse från fastighetschef Erik Fagerström och planarkitekt 
Matilda Johansson. 
Kommunfullmäktiges beslut 2021-02-22, § 3. 
Motion från Ann Enberg (S) inkommen 2021-01-21. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Asbjörn Thunborg (M) yrkar på bifall till motionen. 
 
Roland Boman (FJK) yrkar, med instämmande av Henrik Blind (MP), på 
bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
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§ 6- fortsättning 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar framlagda förslag mot varandra varvid röstning begärs. 
 
Ordförande föreslår att den som vill att kommunfullmäktige ska besluta i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag till beslut röstar ja och den som vill 
att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med Thunborgs (M) yrkande 
röstar nej. 
 
Vid röstningen så avges 20 röster, enligt särskilt röstningsprotokoll, fördelat 
på: 
 
10 röster för ja, 9 röster för nej och en som avstår. 
 
Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutat i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 7 Dnr 2020:932 
 

Motionssvar – Utveckling Porjusområdet 
 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att starta arbetet med en utvecklings- 
och handlingsplan för området Porjus. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
En motion har inkommit från Birgit Meier Thunborg (M). 

 
Våra samhällen är i ständig förändring och vi behöver alla vara 
uppmärksam och omvärldsbevaka, begrunda trenderna och agera.  
Porjus växte fram som ett vattenkraftsamhälle och är idag det enda 
bevarade sådant. Befolkningsmängden har nu under en längre tid pendlat 
mellan 350 och 370 personer och verka vara lätt ökande för tillfället.  
 
Porjus är en av de mindre tätorter i Jokkmokks kommun som har under 
många år haft en självskriven samhällsserviceaktör i form av ett statligt 
bolag. För 20 år sen genomfördes ett större projekt, Porjus Strategiforum, 
som ledde till ett antal genomförda åtgärder. På hösten 2020 blev Porjus 
mest känt för att vara en av de mindre tätorterna i Norrbotten som har 
den sämsta samhällsservicen i länet. En sådan ’ögonblicksrankning’ är inte 
gynnsamt för Jokkmokks Kommuns varumärke, men kan fungera som en 
varningsklocka och bör det också göra!  
 
Moderaterna Jokkmokk vill se utveckling i hela kommunen och yrkar 
härmed: 

 
Att ge kommunstyrelsen uppdraget att starta arbetet med en utvecklings- 
och handlingsplan för området Porjus. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har berett motionen. 
 
Motionären tar upp en viktig fråga om utveckling av hela vår kommun. 
Porjus är ett område som idag har en positiv befolkningsutveckling i vår 
kommun, med inflyttning från bla. grannkommunen Gällivare. 
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§ 7- fortsättning 
 

Som det skrivs i motionen så är det stora statliga företagets roll i  
samhällsutvecklingen en stor del i förändringarna i Porjus. Det kan 
härledas till den bolagisering som regeringen Bildt genomförde i början av 
1990-talet och som medförde att ett stort antal arbetstillfällen försvann 
och ett befolkningstapp på ca 25% följde under de följande åren. För en 
bygd så tar en sådan stor negativ händelse lång tid att hämta sig från. 
 
Idag så tas en framtida expansion i Porjus i beaktande i den nya 
översiktsplanen och i detaljplanearbetet där vi pekar ut ett stort antal 
tomter som kan bebyggas. Om det blir något av LKAB:s funderingar om 
vätgas strax utanför Porjus som kommer detaljplanen att ytterligare 
aktualiseras. Kommunen har lämnat klartecken för temporära bostäder 
kopplat till den 400 KV-ledning som planeras från Porjus till Malmfälten. 
 
Med det så visar jag på hur kommunen är igång och agerar för en framtida 
utveckling i Porjus. Jag tycker också att funderingen om en handlings- och 
utvecklingsplan för Porjus är bra. Men där är mitt förslag att det ska 
initieras från Porjusbor och företag för att få ett bra resultat. Det ska inte i 
det här fallet vara en kommunal uppgift utöver de myndighetsuppdrag 
m.m. som kommunen har. 
 
Med det svaret så är motionen besvarad. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 23. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK). 
Kommunfullmäktiges beslut 2020-11-02, § 75. 
Motion från Birgit Meier Thunborg (M) inkommen 2020-10-23. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Asbjörn Thunborg (M) yrkar, med instämmande av Birgit Meier Thunborg 
(M), på bifall till motionen. 
 
Roland Boman (FJK) yrkar, med instämmande av Henrik Blind (MP) och 
Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK), på bifall till kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
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§ 7- fortsättning 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar framlagda förslag mot varandra och finner att 
kommunfullmäktige beslutat i enlighet med kommunstyrelsens förslag till 
beslut varvid röstning begärs. 
 
Ordförande föreslår att den som vill att kommunfullmäktige ska besluta i 
enlighet med Thunborgs (M) yrkande röstar ja och den som vill att 
kommunfullmäktige ska besluta i kommunstyrelsens förslag till beslut 
röstar nej. 
 
Vid röstningen så avges 20 röster, enligt särskilt röstningsprotokoll, fördelat 
på: 
 
10 röster för ja och 10 röster för nej. 
 
Ordförande finner att ordförandes utslagsröst har avgjort till förmån för 
Thunborgs (M) yrkande. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
Förslagsställaren 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 8 Dnr 2021:1187 
 

Motionssvar- Förändring av fullmäktiges beslut om Vattenfalls 
kontorsfastighet 

 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att motionen ska anses vara besvarad i enlighet med kommunstyrelsens 
ordförandes skrivelse. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
En motion har inkommit från Tord Eklund (SD). 

 
Efter att ha tagit del av det förslag till avtal mellan Vattenfall och 
Jokkmokks Kommun gällande räddningstjänsten i vår kommun i framtiden. 
Där Vattenfall i framtiden vägrar att bistå kommunen med del av kostnader 
för räddningstjänst i Porjus och Vuollerim, trots den stora verksamhet man 
bedriver i vår kommun samt alla viktiga anläggningar man har för sin 
verksamhet i vår kommun. Man har även en viktig roll i samhället genom 
sitt ansvar att se till att elförsörjningen fungerar i norra delen av landet 
men även hela landet.  
 
Andra statliga företag tar hela tiden sitt ansvar i de kommuner man verkar 
genom att stödja handel och andra verksamheter på olika sätt, dock inte 
Vattenfall som inte på något sätt verkar vilja stödja de delar av landet där 
man har stora anläggningar och verksamheter trots sina stora vinster som 
man gör varje år. Man har med detta visat att Vattenfall som företag inte 
är att lita på, om kommunen skriver ett flerårigt avtal som hyresgäst i 
fastigheten, har man nu visat att risken ända är att man säger upp avtalet 
under avtalstiden eftersom man anser att man inte behöver fullfölja 
avtalet. 
 
Vi yrkar därför att: 
 
Att kommunfullmäktige river upp det beslut som tagits om byggandet av 
fastighet för Vattenfall. 
 
Att kommunen inte tecknar något hyresavtal gällande någon fastighet. 
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§ 8- fortsättning 
 
Att kommunen avbryter allt samarbete med Vattenfall till man ändrar sitt 
synsätt mot kommunen. 

 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har berett motionen. 

 
Dåvarande politiska majoritet tog tillsammans med SD:s ledamöter beslut 
om att kommunen skulle bygga, äga och hyra ut ett kontorshus till 
Vattenfall. Dåvarande opposition var emot att kommunen skulle vara 
byggherre och tyckte att Vattenfall skulle bära det ansvaret. 
 
Idag är som alla vet läget ett annat. Det beslut som motionsställaren och 
SD stod bakom gäller inte längre. Vattenfall bygger i egen regi och bygget 
framskrider enligt plan och kommer att tillföra kommunen och 
samhällsbilden mervärden. 
 
Härmed är motionen besvarad. 
 
Ärendets beredning 

 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 24. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK). 
Kommunfullmäktiges beslut 2021-12-13, § 95. 
Motion från Tord Eklund (SD) inkommen 2021-12-06. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 9 Dnr 2021:1081 
 

Motionssvar – Förändring av fastighetsskatt för statliga 
anläggningar 

 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att motionen ska anses vara besvarad i enlighet med kommunstyrelsens 
ordförandes skrivelse. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
En motion har inkommit från Tord Eklund (SD). 

 
Efter att ha tagit del av det förslag till avtal mellan Vattenfall och 
Jokkmokks Kommun gällande räddningstjänsten i vår kommun i framtiden. 
 
Där Vattenfall i framtiden vägrar att bistå kommunen med del av kostnader 
för räddningstjänst i Porjus och Vuollerim, trots den stora verksamhet man 
bedriver i vår kommun samt alla viktiga anläggningar man har för sin 
verksamhet i vår kommun. 
 
Man har även en viktig roll i samhället genom sitt ansvar att se till att 
elförsörjningen fungerar i norra delen av landet men även hela landet. 
Andra statliga företag tar hela tiden sitt ansvar i de kommuner man verkar 
genom att stödja handel och andra verksamheter på olika sätt, dock inte 
vattenfall som inte på något sätt verkar vilja stöda de delar av landet där 
man har stora anläggningar och verksamheter trots sina stora vinster som 
man gör varje år. 
 
Vi yrkar därför att: 
 
Kommunledningen får i uppdrag att arbeta för en förändring tillsammans 
med övriga kommuner i Norrbotten för en förändring så att det så snart 
som möjligt skapas möjlighet för att statliga anläggningar beskattas i de 
kommuner de ligger. 
 
Samt att det undantag som gäller för sådan beskattning upphör genom 
undantag som gäller i dagsläget. 
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§ 9- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har berett motionen. 

 
Motionen tar upp en fråga som varit mer eller mindre aktuell sen 
fastighetsskatten förstatligades i början av 1980-talet. Med dåtidens regler 
så hade Jokkmokks kommun idag erhållit ca 150 miljoner bara på 
fastighetsskatten från Vattenfalls anläggningar i vår kommun. 
 
Frågan har drivits i flera olika forum under lång tid. Ett sådant forum är bla 
Vattenkraftskommunernas förening som drivit frågan om fastighetsskatt 
och andra ersättningsformer. 
 
Tyvärr har genomslaget mot riksdagar och regeringar varit lika med noll. 
Idag ser läget i riksdagen lika dystert ut. De tre största partierna M, SD och 
S är helt ointresserade av att lämna från sig några pengar till de kommuner 
som offrat natur och miljö för att skapa välstånd i hela Sverige. 
Att överhuvudtaget jämföra med mer utvecklade demokratier som Norge 
och Finland och deras modell för lokala ersättningar för intrång som skapar 
stora mervärden även i små kommuner verkar framkalla ångestattacker 
hos bestämmande politiker i det svenska systemet. 
 
Sverige idag har mer likheter med det ryska systemet där allt går till staten 
för att användas i regeringars egna slukhål, inte för att utveckla de 
områden som tillför de stora mervärdena för hela Sverige. 
 
Det är en viktig fråga som lyfts, där det är viktigt att det arbetet drivs mot 
de stora partierna i riksdagen. De partierna är idag de största 
bromsklossarna för att lämna något bakom sig vad gäller exploatering av 
naturresurser. 
 
För Jokkmokks kommuns del så bedriver nuvarande kommunledning sen 
länge ett arbete för att ge vår syn på hur exploateringen av våra 
naturresurser ska komma vår kommun till del för i det fortsatta 
utvecklingsarbetet. Och här är responsen som vanligt när det gäller 
kontakter med den ”ultimata svenska makten” väldigt nära noll. 
 
Med detta så är motionen besvarad. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-01-10, § 25. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland (FJK). 
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§ 9- fortsättning 
 
Kommunfullmäktiges beslut 2021-11-01, § 68. 
Motion från Tord Eklund (SD) inkommen 2021-10-29. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 10 Dnr 2023:158 
 

Motionssvar- Ombilda Arctic Camp till kommunalt bolag 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att motionen ska anses vara besvarad i enlighet med kommunstyrelsens 
ordförandes skrivelse. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett motion har inkommit från Tord Eklund (SD). 
 
Vi politiker från Sverigedemokraterna Jokkmokk anser att det är svårt i 
nuläget att se det ekonomiska utfallet för campingens verksamhet, det 
enda som framkommer vid varje årsredovisning är beläggningen för 
campingen samt den årliga kostnaden. 
 
Vi anser därför att det inte fortsättnings inte görs investeringar i 
anläggningens verksamhet innan vi politiker i de årliga redovisningarna får 
redovisat faktiska intäkter och kostnader inom verksamheten på något 
sätt. 
 
Vi yrkar därför på att: 
  
En särskild ekonomis redovisning av campingens verksamhet sker varje år. 
 
Campingen ombildas till ett fristående bolag med egen redovisning. 
Inga investeringar sker innan motionen besvarats och dessa förändringar 
genomförts. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har berett motionen. 
 
Redovisning av verksamheten och ekonomin på Arctic Camp sker årligen 
vid ett tillfälle vid de så kallade bolagsdagarna i början av året. Där går det 
bra att ställa de frågor som motionären behöver för att förtydliga 
verksamhet och ekonomi. 
 
Arctic Camp har idag en egen redovisning som redovisas, så förslaget avslås 
att ombilda verksamheten till ett fristående bolag. 
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§ 10- fortsättning 
 
De investeringar som vi behöver göra på Arctic Camp kommer framgent att 
genomföras. Det bla. genom beslut i budgetberedning och 
investeringsbudget. 
 
Med detta så är motionen besvarad. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 26. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK). 
Kommunfullmäktiges beslut 2023-02-20, § 4. 
Motion från Tord Eklund (SD) inkommen 2023-02-15. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Asbjörn Thunborg (M) yrkar, med instämmande av Thor-Erling Andreassen 
(SD), på bifall till motionen. 
 
Henrik Blind (MP) yrkar på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar framlagda förslag mot varandra och finner att 
kommunfullmäktige beslutat i enlighet med kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 11 Dnr 2020:120 

Motionssvar – Extra anslag till biståndsenheten 
 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att motionen ska anses vara besvarad i enlighet med kommunstyrelsens 
ordförandes skrivelse. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
 En motion har inkommit från Denise Magnusson (Opol). 
 

Det framkommer från Risk- och konsekvensanalysen från 
verksamhetschef Jan Johansson på biståndsenheten att det råder en akut 
situation på enheten. 
 
Dagligen bryter enheten mot en eller flera lagar på grund av brist på 
resurser , detta som en följd av den budget som beslutades för 2020 åt 
socialnämnden. Det är tydligt att enheten inte kan hantera sin verksamhet 
med för lite pengar. Personalen jobbar mellan 100-150% och mår psykiskt 
dåligt av att inte hinna med sitt arbete. Barn hamnar i kläm och det är 
fullständigt oacceptabelt! 
 
Konsulter har fått tas in för att lösa den mest akuta situationen men vi kan 
inte acceptera det då biståndsenheten måste vara en verksamhet som 
medborgarna ska kunna förlita sig på och känna en trygghet till. Det 
uppnår man inte genom konsulter, det måste finnas en enheten med fast 
personal som hanterar medborgarnas mest privata del av livet. 
 
Enheten har gått från 15 placerade barn till 19 på kort tid men med 
mindre pengar. Det är självklart att enheten kommer behöva mer pengar 
om vi fortsätter att strama åt både socialnämnd och barn- och 
utbildningsnämnd då resultatet från en stram budget hos BUN visar sig i 
ökade kostnader för biståndsenheten. 
 
Därför yrkar jag 
 
Att kommunfullmäktige beslutar att tilldela enheten 3 miljoner kronor 
med bakgrund i Risk och konsekvensanalysen från biståndsenheten. 
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 § 11- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman har berett motionen. 
 
Socialnämndens ekonomiska bekymmer är som ni ser i motionen ingen ny 
företeelse. Det här svaret kan ju därför inte bara ses som svar på en 
många år gammal motion. 
 
Idag genomförs en genomlysning av verksamheten på IFO för att ge en 
verksamhet som är hållbar både ekonomiskt och vad gäller arbetsmiljö. 
Målet och inriktningen är att verksamheten ska ha ett arbetssätt som tar 
god hänsyn både till brukarna och socialnämndens ekonomi. 
 
Med detta är motionen besvarad. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 27. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK). 
Kommunfullmäktiges beslut 2020-02-24, § 12. 
Motion från Denise Magnusson (Opol) inkommen 2020-02-06. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 12 Dnr 2023:531  
 

Vision 2040- Övergripande mål 
 
Kommunfullmäktige beslutar  

 
att ändra begreppet ”arktisk miljö” till ”nära miljö” 

 
att, under förutsättning att inga invändningar inkommer enligt 
konsultationslagen inom svarotiden, anta upprättat förslag till reviderad 
Vision 2040, samt 
 
att, under förutsättning att inga invändningar inkommer enligt 
konsultationslagen inom svarotiden, anta upprättat förslag till 
övergripande mål för perioden 2025 – 2027. 
____________ 
 
Ärendet 
 
Under hösten har en politisk process skett för framtagande av 
övergripande mål kopplat tillbeslutad Vision 2040. Processen har skett i 
form av tre workshops under perioden nov-jan. Inbjudna till arbetet har 
varit kommunstyrelsen inklusive ersättare samt nämndsordföranden och 
vice. Antalet deltagare har varit 11-12 per workshop och den politiska 
representationen har varit bred. 
 
Under processen har målformuleringar, måluppfyllelser samt indikatorer 
arbetats fram vilket även resulterat i revidering av enskilda delområden i 
Vision 2040. 
 
Kommunfullmäktiges övergripande mål och måluppfyllelse följs upp två 
gånger per år i samband med delårsrapport 2 samt årsredovisning. Vid 
delårsrapport 2 görs en prognos gällande måluppfyllelse för året. 
Årsredovisningen innehåller en samlad analys och bedömning per mål. Om 
det vid analys och bedömning framkommer behov av att justera de 
övergripande målen, måluppfyllelser eller indikatorer kan detta lyftas och  
justeras i samband med budgetprocess och beslut om budget inför 
nästkommande år. 
 
Tf. personalchef Catharina Thuresdotter, kvalitetsutvecklare Thereze 
Gustafsson och utredare Magdalena Fjellner föreslår: 
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§ 12- fortsättning 
 
Att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige anta upprättat förslag 
till reviderad Vision 2040. 
 
Att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige anta upprättat förslag 
till övergripande mål för perioden 2025 – 2027. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2025-02-10, § 12, att uppmärksamma 
kommunfullmäktige på att ärendet har remitterats på konsultation enligt 
Lag (2022:66) om konsultation i frågor som rör det samiska folket och att 
det inte är säkert att något svar hinner inkomma till kommunfullmäktiges 
möte. 
 
Ärendet beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 18. 
Tjänsteskrivelse från tf. personalchef Catharina Thuresdotter, 
kvalitetsutvecklare Thereze Gustafsson och utredare Magdalena Fjellner 
daterad 2024-02-03. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Henrik Blind (MP) yrkar på bifall till förslaget. 
 
 
 

 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
Socialnämnden 
Barn- och utbildningsnämnden 
Samhällsbyggarnämnden 
Kultur- och fritidsnämnden 
Kommunchef Lars Eriksson 
Tf. socialchef Pernilla Neuman 
Skolchef Helen Isaksson Spik 
Samhällsbyggarchef Patrik Sundberg 
Kultur- och fritidschef Isabel Bävermalm Sandling 
Tf. personalchef Catharina Thuresdotter 
Kvalitetsutvecklare Thereze Gustafsson 
Utredare Magdalena Fjellner 
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 § 13                  Dnr 2023:1013 

Förslag till mål och riktlinjer för arbetet med 
nationella minoriteter i Jokkmokks 
kommun/Jåhkåmåhke kommuvnna/Jåhkåmåhki 
suohkan 2025-2027 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att upprätta ett reglemente för 
minoritetsspråksgruppen som närmare reglerar dess sammansättning och 
uppdrag, samt 
 
att i övrigt anta mål- och riktlinjerna. 
______________________ 
 
Ärendet 
 
Enligt Lag (2009:724) om nationella minoriteter och minoritetsspråk 5 b § 
så ska kommuner och regioner anta mål och riktlinjer för sitt 
minoritetspolitiska arbete. 
 
Minoritetsspråksgruppen har arbetat fram förslag på nya mål- och 
riktlinjer för arbetet med nationella minoriteter i Jokkmokks 
kommun/Jåhkåmåhke kommuvnna/Jåhkåmåhki suohkan 2024-2027. De 
uppdaterade förslaget till mål- och riktlinjerna är mer omfattande och 
detaljerat formulerade än det som gällde 2021-2023. 
 
Minoritetsspråksgruppen kunde dock inte komma till någon konsensus om 
det ska utses en permanent ordförande i samrådsgruppen och överlämnar 
denna fråga till kommunstyrelsen att bestämma. 
 
Arbets- och tillväxtutskottet beslutade 2024-01-29, § 16, att remittera 
förslaget till mål- och riktlinjerna till nämnderna för synpunkter. 
 
Barn- och utbildningsnämnden beslutade 2024-02-27, § 11, att yttra sig i 
enlighet med skolchefens förslag. 

 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2024-03-21, § 29, att föreslå att  

 kommunfullmäktige antar mål- och riktlinjerna. 
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§ 13- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslutade 2024-05-20, § 70, 
att avvakta med ärendet till kultur- och fritidsnämnden och socialnämnden 
inkommit med yttranden. 

 
Socialnämnden beslutade 2024-09-03, § 64, att ta socialtjänstens yttrande i 
beaktande avseende förslag Mål- och riktlinjer för arbetet med nationella 
minoriteter i Jokkmokks kommun 2024-2027. 
 
Kultur- och fritidsnämnden beslutade 2024-09-03, § 124, att anta förslaget 
till yttrande från kultur- och fritidschefen gällande förslaget till mål- och 
riktlinjer för arbetet med nationella minoriteter. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2024-09-30, § 117, 
att be socialnämnden förtydliga sitt yttrande med tanke på att det enligt 
lagstiftningen är en rättighet för en enskild att få hela eller väsentlig del av 
äldreomsorgen på samiska. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2024-10-21, § 127, att avvakta med ärende 
tills att socialnämnden kommit in med sitt yttrande. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2024-12-02, § 156: 
 
Att utreda kostnaden att erbjuda samisk mat en gång per vecka inom hela 
äldreomsorgen. 
 
Att arbeta för att LKF ska erbjuda samisk inriktning eller kurser på 
omvårdnadsprogrammet. 
 
Att i skrivningen gällande barnkonventionen i mål och riktlinjerna lägga till 
en mening ”i enlighet med kommunens riktlinjer”. 
 
Att i övrigt avvakta socialnämndens yttrande. 
 
Socialnämnden beslutade 2024-12-17, § 88: 
 
Att ställa sig bakom förslaget till mål- och riktlinjer för arbetet med 
nationella minoriteter i Jokkmokks kommun 2024-2027. 

 
Att kommunstyrelsen tar socialtjänstens yttrande i beaktande avseende 
förslaget till mål- och riktlinjerna. 
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§ 13- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2025-01-27, § 12, 
att lyfta ut avsnittet gällande minoritetsspråksgruppens sammansättning 
och uppdrag ur mål- och riktlinjerna. 
 
Förslaget till mål- och riktlinjer har reviderats. 

Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 19. 
Reviderade mål- och riktlinjer. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottets beslut 2025-01-27, § 12. 
Socialnämndens beslut 2024-12-17, § 88. 
Kommunstyrelsens beslut 2024-12-02, § 156. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottets beslut 2024-11-18, § 144. 
Kommunstyrelsens beslut 2024-10-21, § 127. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-09-30, § 117. 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 2024-09-03, § 124. 
Socialnämndens beslut 2024-09-03, § 64. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 70. 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2024-03-21, § 29. 
Barn- och utbildningsnämndens beslut 2024-02-27, § 11. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-01-29, § 16. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-01- 
15. 
Förslag till mål och riktlinjer. 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
Socialnämnden 
Barn- och utbildningsnämnden 
Samhällsbyggarnämnden 
Kultur- och fritidsnämnden 
Minoritetsspråksgruppen 
Kommunchef Lars Eriksson 
Tf. socialchef Pernilla Neuman 
Skolchef Helen Isaksson Spik 
Samhällsbyggarchef Patrik Sundberg 
Kultur- och fritidschef Isabel Bävermalm Sandling 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 14                  Dnr 2025:107 

Förslag till nya ägardirektiv för BD Pop AB, 
Investeringar i Norrbotten AB, Energikontor i Norr AB, 
Filmpool Nord AB, IT Norrbotten AB samt nya 
bolagsordningar för Energikontor Norr AB och IT-
Norrbotten AB 

 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta förslagen till ägardirektiv och bolagsordningar. 
______________________ 
 
Ärendet 
 
Förslag till nya ägardirektiv för BD Pop AB, Investeringar i Norrbotten AB, 
Energikontor i Norr AB, Filmpool Nord AB, IT Norrbotten AB samt nya 
bolagsordningar för Energikontor Norr AB och IT-Norrbotten AB har tagits 
fram. De flesta av förändringarna är redaktionella.  

Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 20. 
Förslag till nya ägardirektiv och bolagsordningar. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia 
Region Norrbotten 
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 § 15 Dnr 2024:608 
 

Avgifter för ej återlämnade barn- och ungdomsmedier 
 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att ta bort avgiften för ej återlämnade/skadade barnmedier för en 
prövoperiod under år 2025, samt  
 
att efter prövoperioden utan avgift för ej återlämnade/skadade 
barnmedier genomföra en utvärdering; exempelvis andelen nya låntagare 
som är barn jämfört med föregående år, antalet borttappade/ej 
återlämnade medier samt ekonomiska konsekvenser av beslutet. 

 

 
Ärendet 

 
Vid ett bibliotekschefsmöte beslutades det att Biblioteken i Norrbotten ska 
arbeta efter inriktningen att inte fakturera för ej återlämnade/skadade 
barnmedier (alltså medier som har barn och ungdomar som primär 
målgrupp). 
 
Anledningen till den beslutade inriktningen är att sänka trösklarna och ta 
bort hinder för att barn och ungdomar ska kunna låna böcker, spel och 
andra medier på biblioteken, utan att de ansvariga vuxna ska behöva oroa 
sig för konsekvenser om dessa inte återlämnas. 
 
Biblioteken i Jokkmokks kommun önskar att Kultur- och fritidsnämnden tar 
ställning till de för- och nackdelar som ett beslut om att ta bort fakturering 
av barnmedia kan innebära, och om nämnden ställer sig positiva till 
beslutet önskar vi att det införs under en testperiod om ett år. Därefter kan 
de eventuella konsekvenserna och/eller fördelarna utvärderas och ligga till 
grund för ett permanent beslut. 
 
Kultur- och fritidsnämnden beslutade 2024-06-04, § 61 föreslå 
kommunfullmäktige: 
 
Att ta bort avgiften för ej återlämnade/skadade barnmedier för en  
prövoperiod under år 2025.  
 
Att efter prövoperioden utan avgift för ej återlämnade/skadade 
barnmedier genomföra en utvärdering; exempelvis andelen nya låntagare  
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§ 15- fortsättning 
 
som är barn jämfört med föregående år, antalet borttappade/ej 
återlämnade medier samt ekonomiska konsekvenser av beslutet. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 21. 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 2024-06-04, § 61. 
Tjänsteskrivelse från bibliotekssamordnare Elin Nordqvist 2024-05-06. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 

 
Asbjörn Thunborg (M) yrkar, med instämmande av Thor-Erling Andreassen 
(SD), på avslag på kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Viktor Segerström (V) yrkar, med instämmande av Henrik Blind (MP) och 
Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK), på bifall till kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar framlagda förslag mot varandra och finner och 
kommunfullmäktige beslutat i enlighet med kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
Kultur- och fritidschef Isabel Bävermalm Sandling 
Bibliotekssamordnare Elin Nordqvist 
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 § 16 Dnr 2024:159   

Redovisning partistöd 2024 
 

 Kommunfullmäktige beslutar 
 

att godkänna inkommen redovisning. 
 ____________ 
 

Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Ordförande informerar att en redovisning från V inkommit till dagens 
möte. 

 
Ärendets beredning 
 
Inkommen redovisning från V. 
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 § 17 Dnr 2025:195  

Utbetalning av partistöd för 2025 
 

 Kommunfullmäktige beslutar  
 

att betala ut följande partistöd för 2025: 
V:   33 000 kr 

 ____________ 
 

 Ärendet 
 
Varje parti som fått partistöd för 2024 ska redovisa detta tillsammans med 
ett granskningsintyg till kommunfullmäktige innan 2025-06-30 för att 
kommunfullmäktige ska kunna ta ett beslut om att betala ut partistöd för 
2025. Grundstöd utgår med 10 000 kr/parti i kommunfullmäktige. Partistöd 
utgår med 11 500 kr/mandat i kommunfullmäktige. 
 
Partistödet fördelas på följande: 
 
Socialdemokraterna: 6 x 11 500+10 000  79 000kr 
 
Framtid i Jokkmokk: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Miljöpartiet: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Moderaterna: 3 x 11 500+10 000  44 500kr 
 
Vänsterpartiet: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 
  
Samernas Väl: 2x 11 500+10 000  33 000kr 
 
Sverigedemokraterna: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 

 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2025-02-
12. 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 

 
 

Protokoll KF 20250224
(Signerat, SHA-256 B8B6F3F17F732642947E32B0A4C49F8412FA7E70FBA7124C5F9BB94D47379777)

Sida 36 av 39



                                                                                                                            Sida 37 av 38  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2025-02-24 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

 § 18  
 
  Avsägelse / valärenden 
   

Kommunfullmäktige beslutar   
 

att välja Siv Enberg (S) till ny ledamot i Lapplands gymnasienämnd efter 
Ingrid Metelius (S),  
 
att välja Julia Nord Axelsson (S) som ny ersättare i Lapplands 
gymnasienämnd efter Siv Enberg (S), samt 

 
att bordlägga övriga valärenden. 

  ________________  
 
  Ärendet  
 

Ingrid Metelius (S) har avsagt sig sitt uppdrag som ledamot i Lapplands 
gymnasienämnd. 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
kultur- och fritidsnämnden efter Fia Kaddik (SV). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
barn- och utbildningsnämnden efter Sivert Mässing (MP). 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
Lapplands gymnasienämnd 
De valda 
Förtroendemannamatrikeln 
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  § 19 
 
  Anmälningsärenden 

 
Kommunfullmäktige beslutar  

 
att lägga ärendet till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 

 
1. Från länsstyrelsen 

 

-Förordnande av ny ersättare i kommunfullmäktige i Jokkmokk för (FJK), 
Birger Stenman 

-Beslut om att avskriva ärendet gällande fortsatt tillsyn av Lapplands 
överförmyndarnämnd 
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Plats och tid: Sessionssalen, kommunhuset Jokkmokk, kl. 11:00-14:20 
 Ajourneringar: 12.00-13.00 
 
Beslutande ledamöter  Sven Holmqvist (S), ordförande  
och tjänstgörande Per-Jonas Parffa (MP), 1:e vice ordförande för dagen   
ersättare:                              
  
                                             Stefan Lindmark (S) 
                                             Marina Eriksson (S) 
                                             Jan Sjöberg (S) 
                                             Eva Näslund (S) 
                                             Torbjörn Lindgren (S) 
                                             Roland Boman (FJK) 
                                             Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)                                   
                                             Birger Stenman (FJK) 


Henrik Blind (MP) 
                                             Cecilia Lundin (MP) 
                                             Peter Lagerqvist Kuoljok (MP)    
                                 


 Birgit Meier Thunborg  (M) 
 Asbjörn Thunborg (M) 


         Ronny Danielsson (M) 
         Viktor Segerström (V) 
         Karin Vannar (SV) 
         Beng-Åke Kuoljok (SV) 
         Thor-Erling Andreassen (SD) 
          
          
          
 


  
 
Övriga närvarande:   Marcus Sjaggo, kommunsekreterare 
      Thereze Gustafsson, kvalitetsutvecklare, § 12 
 
Tid och plats för  
justering:   Protokollet justeras digitalt senast måndagen 3 mars 2025 
 
Paragrafer:  1 - 19 


Underskrifter: Sekreterare…………………………………………………………………………………… 
    Marcus Sjaggo 
 
  Ordförande…………………………………………………………………………………… 
    Sven Holmqvist (S) 
 
  Justerande…………………………………………………………………………………….
                     Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)             Eva Näslund (S) 
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__________________________________________________________________________________ 


ANSLAG / BEVIS 


Organ:  Kommunfullmäktige 


Sammanträdesdatum: 2025-02-24 


Datum för anslags   Datum för anslags 
uppsättande:  2025-03-04  nedtagande:  2025-03-26 
 
Förvaringsplats för  
protokollet:   Kommunhuset, Jokkmokk, och digitalt hos kommunstyrelsen  
 
Underskrift: 
 …………………………………………………………………………………………………………… 
  Marcus Sjaggo 
__________________________________________________________________________________ 
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 Innehållsförteckning.  


 Ärenden markerade med * hölls överläggningarna bakom stängda dörrar 
 


§ 1 
Val av justerare 
 
§ 2 
Godkännande av föredragningslistan  
 
§ 3  Dnr 2025:251 
Uttalande från kommunfullmäktige gällande Ukraina och friheten 


 
§ 4  Dnr 2025:93 
Medborgarförslag- Omskyltning av vägen utanför Kattens förskola 


 
§ 5   
Inkomna motioner, interpellationer och frågor 
 
§ 6  Dnr 2021:86 
Motionssvar- Iordningställ odlingslotter i Vuollerim, utöka 
odlingslotter i Jokkmokk, samt upplåtelse av platser för bikupor i 
Jokkmokk 
 
§ 7  Dnr 2020:932 
Motionssvar- Utveckling Porjusområdet 
 
§ 8  Dnr 2021:1187 
Motionssvar- Förändring av fullmäktiges beslut om Vattenfalls 
kontorsfastighet 
 
§ 9  Dnr 2021:1081 
Motionssvar- Förändring av fastighetsskatt för statliga 
anläggningar 
 
§ 10  Dnr 2023:158 
Motionssvar- Ombilda Arctic Camp till kommunalt bolag 
 
§ 11  Dnr 2024:971 
Motionssvar- Extra anslag till biståndsenheten 
 
§ 12  Dnr 2023:531 
Vision 2040- Övergripande mål 
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§ 13  Dnr 2023:1013 
Förslag till mål och riktlinjer för arbetet med nationella 
minoriteter i Jokkmokks kommun/Jåhkåmåhke 
kommuvnna/Jåhkåmåhki suohkan 2025-2027 


 
§ 14  Dnr 2025:107 
Förslag till nya ägardirektiv för BD Pop AB, Investeringar i Norrbotten AB, 
Energikontor i Norr AB, Filmpool Nord AB, IT Norrbotten AB samt nya 
bolagsordningar för Energikontor Norr AB och IT-Norrbotten AB 


 
§ 15  Dnr 2024:608 
Avgifter för ej återlämnade barn- och ungdomsmedier 
 
§ 16  Dnr 2024:159  


  Redovisning av partistöd för 2024 
 


§ 17  Dnr 2025:195  
Beslut om utbetalning av partistöd för 2025 


 
  § 18   


Avsägelser/valärenden 
 
 § 19 
 Anmälningsärenden 
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§ 1 


Val av justerare 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att till justerare utse Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) och Eva Näslund (S). 


  ____________  
 
Ärendet 
 
Justering av protokollet från dagens sammanträde äger rum digitalt senast 
måndagen den 3 mars 2025. 
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 § 2 
 


Godkännande av föredragningslistan  
 
                           Kommunfullmäktige beslutar 
  


att godkänna utsänd föredragningslista med föreslaget tillägg. 
 ___________ 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
 Ordförande föreslår följande tillägg till utsänd föredragningslista: 
 


-Uttalande från kommunfullmäktige gällande Ukraina och friheten (§ 3). 
 


 
 


  







                                                                                                                            Sida 7 av 38  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2025-02-24 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


 § 3 Dnr 2025:251 
  


Uttalande från kommunfullmäktige gällande Ukraina och 
friheten 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta förslaget till uttalandet. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 


Ett förslag på uttalande har inkommit från Roland Boman (FJK). 
 
Det ryska angreppskriget på Ukraina fortsätter. Idag är det 3 år sen 
Ryssland angrep Ukraina i full skala. Den 28 februari 2022 antog 
kommunfullmäktige ett uttalande där vi fullt ut stöder Ukraina och dess 
kamp för frihet och demokrati. 
 
Idag, tre år senare, är det fortfarande Ukraina som strider för sin egen men 
också Europas frihet och demokrati. Sverige, Europa och USA har på olika 
sätt stöttat Ukraina under de gångna tre åren. Men Ukraina och dess 
medborgare har tagit striden för sitt land och Europas säkerhet. 
Idag är förutsättningarna förändrade. USA är inte längre en självklar 
förbundsförvant i kampen för demokrati. Därifrån kommer idag helt andra 
signaler som tidigare varit främmande från en stat som stått upp för 
demokrati och folkrätt. Det har helt förändrat förutsättningarna, både för 
vår framtida demokrati och för möjligheterna för Ukrainas folk att 
rättmätigt stå upp för sitt land, sitt folk och sin egen suveränitet. 
 
Kommunfullmäktige vill idag, tre år efter Rysslands fullskaliga angreppskrig 
mot Ukraina fortsatt markera vårt stöd till det fria demokratiska Ukraina 
och dess folk i deras kamp mot ockupation och krig. Krig och förtryck får 
aldrig segra. 
 
SLAVA UKRAINI. 


 
Ärendets beredning 
 
Skrivelse från Roland Boman (FJK) inkommen 2025-02-24. 
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§ 3- fortsättning 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Roland Boman (FJK) föreslår att kommunfullmäktige antar förslaget. 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar om kommunfullmäktige kan anta uttalandet och finner 
att kommunfullmäktige enhälligt beslutat så. 
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 § 4 Dnr 2025:93 


Medborgarförslag- Omskyltning av vägen utanför Kattens 
förskola 


 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Camilla Åström. 
 
Jag vill lämna ett medborgarförslag på att vägen framför Kattens förskola 
på adress, Vaikijaurvägen 26, bör skyltas om till ”Genomfart förbjuden” 
eller motsvarande. 
 
Då förskolan inte har någon avgränsad parkering sker ur- och påstigning 
mer eller mindre ute på gatan. Sikten är ofta skymd mellan parkerade bilar 
och det är lätt hänt att barn springer ut i vägbanan där förbipasserande 
bilar kör alldeles för fort. Lämnar/hämtar man mer än ett barn samtidigt är 
detta väldigt problematiskt. 
 
Säkerheten för våra barn skulle förhoppningsvis öka i och med att man 
begränsar vägens genomfart. 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Camilla Åström inkommen 2025-01-16. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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§ 5   


  Inkomna motioner, interpellationer och frågor 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att lägga ärendet till handlingarna. 


 ____________ 
 


 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


Ordförande informerar att inga motioner, interpellationer och frågor har 
inkommit till dagens möte. 
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 § 6 Dnr 2021:86 
 


Motionssvar – Iordningställ odlingslotter i Vuollerim, utöka 
odlingslotter i Jokkmokk, samt upplåtelse av platser för 
bikupor i Jokkmokk 


 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att motionen anses vara besvarad i enlighet med chef för samhälls- och 
infrastrukturfunktionens skrivelse. 


 ____________ 
 


Reservationer 
 
M-ledamöterna anmäler skriftlig reservation mot beslutet. 
 
S-ledamöterna anmäler skriftlig reservation mot beslutet. 
 
Ärendet 


 
En motion har inkommit från Ann Enberg (S). 


 
Trädgård och odling av sina egna grönsaker är otroligt populärt, Instagram 
har oändligt många konton där man visar hur och vad man odlar. Att odla 
i Norrbotten och Lappland är inget hinder alla grönsaker går att odla här, 
vår fördel är att vi har ljusa nätter. 
 
2012 invigdes odlingslotterna på Nyborg, där finns idag 16 lotter storlekar 
mellan 50–150 kvm, priser mellan 200-400 kr/år. Odlingslotterna är alla 
bokad och det brukar också vara en kö om platserna. 
 
Det finns ett intresse för odling på andra ställen än i Jokkmokk, mitt 
förslag är att anlägga odlingslotter även i Vuollerim. I kommunen fanns 
det förr en biodlarförening, men många var äldre som inte orkade längre, 
tyvärr fanns det ingen som ville ta över, men nu hör jag om flera som är 
intresserad och vill starta, om då kommunen kan hjälpa till med att 
upplåta mark till bikupor, varje biodlare får ställa upp 1–2 kupor, många 
är intresserade men har ingen tomt att ställa upp på. Samma system 
kunde gälla som odlingslotterna, men när det gäller biodling måste det 
spridas ut runt om i samhället. Även här ta ut en avgift/år. 
 
Undertecknad föreslår: 
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§ 6- fortsättning 
 


Att det iordningsställs odlingslotter i Vuollerim, och 
 
att antalet odlingslotter i Jokkmokk utökas, och  


 
att Jokkmokks kommun upplåter platser där bikupor får ställas upp i  
Jokkmokk och Vuollerim. 


 
Fastighetschef Erik Fagerström och planarkitekt Matilda Johansson har 
berett motionen. 
 
De nuvarande odlingslotterna som finns på Nyborg drivs av Jokkmokks 
kommun. Odlingslotter och biodlingar bidrar bland annat till ökad 
attraktivitet och främjande av ekosystemet, något som bör uppmuntras. På 
grund av kostnader och skötsel anser dock samhälls- och 
infrastrukturfunktionen att framtida odlingslotter eller uppställningsplatser 
för bikupor bör göras på initiativ av en intresseförening. Förslagsvis kan en 
förening ge förlag på lämplig mark att arrendera av kommunen som man 
sedan får iordningställa i egen regi för att sedan hyra ut till sina 
medlemmar. Kommunen kan vara behjälplig i denna process genom att till 
exempel hitta lämplig mark vid en förfrågan. Detta är ett system som 
används i ett flertal kommuner, exempelvis Göteborg och Uppsala. För att 
detta ska kunna genomföras behöver dock ett lämpligt arrendeavtal där 
villkor och regler fastställs utformas.  
 
Samhälls- och infrastrukturfunktionen föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att avslå motionen för kommunalt iordningsställande av odlingslotter och 
uppställningsplatser för bikupor 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-12-12, § 78, att återremittera 
ärendet för att undersöka behovet av odlingslotter i Vuollerim och var det 
i sådana fall det kan vara lämpligt att anordna dessa, reglerna för 
Vuollerim och Jokkmokk bör också jämställas.  
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström har berett 
ärendet. 
 
Att anlägga odlingslotter inom Vuollerim och andra orter medför flera 
juridiska och planmässiga hinder enligt nuvarande förutsättningar. För att 
möjliggöra detta skulle en planändring krävas, vilket kan vara 
tidskrävande och innebära att ytterligare lagstiftningshinder, såsom  
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§ 6- fortsättning 
 
strandskydd och miljöbalkens krav på jordbruksmark, måste hanteras. Det 
kan därför vara lämpligare att undersöka alternativa platser, såsom ej 
planlagd mark eller annan mark med färre begränsningar. 


 
Att sätta upp bikupor har andra regler än odlingslotter, och det kan vara 
enklare att få tillstånd. Om området är detaljplanerat och avsett för  
exempelvis park och plantering, kan bikupor vara tillåtna om de inte anses 
störa områdets allmänna syfte. Eftersom bikupor inte kräver bygglov, kan 
de ofta sättas upp utan större hinder, förutsatt att de inte innebär att 
området stängslas av eller att tillgängligheten begränsas. Enligt 
Jordbruksverkets rekommendationer bör bikupor placeras på ett sätt som 
minimerar risken för störningar för närboende eller allmänheten. Detta 
kan innebära att bikupor ska placeras en viss sträcka från allmänna vägar, 
stigar eller byggnader. 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturen Erik Fagerström föreslår: 
 
Att motionen anses besvarad genom ovanstående redogörelse. 
 
Att vidare utredning kring alternativa platser och förutsättningar för 
odlingslotter genomförs om politisk vilja och resurser finns. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 22. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturen Erik Fagerström 
daterad 2025-01-24. 
Kommunfullmäktiges beslut 2022-12-12, § 78. 
Kommunstyrelsens beslut 2022-11-28, § 156. 
Tjänsteskrivelse från fastighetschef Erik Fagerström och planarkitekt 
Matilda Johansson. 
Kommunfullmäktiges beslut 2021-02-22, § 3. 
Motion från Ann Enberg (S) inkommen 2021-01-21. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Asbjörn Thunborg (M) yrkar på bifall till motionen. 
 
Roland Boman (FJK) yrkar, med instämmande av Henrik Blind (MP), på 
bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
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§ 6- fortsättning 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar framlagda förslag mot varandra varvid röstning begärs. 
 
Ordförande föreslår att den som vill att kommunfullmäktige ska besluta i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag till beslut röstar ja och den som vill 
att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med Thunborgs (M) yrkande 
röstar nej. 
 
Vid röstningen så avges 20 röster, enligt särskilt röstningsprotokoll, fördelat 
på: 
 
10 röster för ja, 9 röster för nej och en som avstår. 
 
Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutat i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 







                                                                                                                            Sida 15 av 38  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2025-02-24 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


 § 7 Dnr 2020:932 
 


Motionssvar – Utveckling Porjusområdet 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att starta arbetet med en utvecklings- 
och handlingsplan för området Porjus. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
En motion har inkommit från Birgit Meier Thunborg (M). 


 
Våra samhällen är i ständig förändring och vi behöver alla vara 
uppmärksam och omvärldsbevaka, begrunda trenderna och agera.  
Porjus växte fram som ett vattenkraftsamhälle och är idag det enda 
bevarade sådant. Befolkningsmängden har nu under en längre tid pendlat 
mellan 350 och 370 personer och verka vara lätt ökande för tillfället.  
 
Porjus är en av de mindre tätorter i Jokkmokks kommun som har under 
många år haft en självskriven samhällsserviceaktör i form av ett statligt 
bolag. För 20 år sen genomfördes ett större projekt, Porjus Strategiforum, 
som ledde till ett antal genomförda åtgärder. På hösten 2020 blev Porjus 
mest känt för att vara en av de mindre tätorterna i Norrbotten som har 
den sämsta samhällsservicen i länet. En sådan ’ögonblicksrankning’ är inte 
gynnsamt för Jokkmokks Kommuns varumärke, men kan fungera som en 
varningsklocka och bör det också göra!  
 
Moderaterna Jokkmokk vill se utveckling i hela kommunen och yrkar 
härmed: 


 
Att ge kommunstyrelsen uppdraget att starta arbetet med en utvecklings- 
och handlingsplan för området Porjus. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har berett motionen. 
 
Motionären tar upp en viktig fråga om utveckling av hela vår kommun. 
Porjus är ett område som idag har en positiv befolkningsutveckling i vår 
kommun, med inflyttning från bla. grannkommunen Gällivare. 
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§ 7- fortsättning 
 


Som det skrivs i motionen så är det stora statliga företagets roll i  
samhällsutvecklingen en stor del i förändringarna i Porjus. Det kan 
härledas till den bolagisering som regeringen Bildt genomförde i början av 
1990-talet och som medförde att ett stort antal arbetstillfällen försvann 
och ett befolkningstapp på ca 25% följde under de följande åren. För en 
bygd så tar en sådan stor negativ händelse lång tid att hämta sig från. 
 
Idag så tas en framtida expansion i Porjus i beaktande i den nya 
översiktsplanen och i detaljplanearbetet där vi pekar ut ett stort antal 
tomter som kan bebyggas. Om det blir något av LKAB:s funderingar om 
vätgas strax utanför Porjus som kommer detaljplanen att ytterligare 
aktualiseras. Kommunen har lämnat klartecken för temporära bostäder 
kopplat till den 400 KV-ledning som planeras från Porjus till Malmfälten. 
 
Med det så visar jag på hur kommunen är igång och agerar för en framtida 
utveckling i Porjus. Jag tycker också att funderingen om en handlings- och 
utvecklingsplan för Porjus är bra. Men där är mitt förslag att det ska 
initieras från Porjusbor och företag för att få ett bra resultat. Det ska inte i 
det här fallet vara en kommunal uppgift utöver de myndighetsuppdrag 
m.m. som kommunen har. 
 
Med det svaret så är motionen besvarad. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 23. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK). 
Kommunfullmäktiges beslut 2020-11-02, § 75. 
Motion från Birgit Meier Thunborg (M) inkommen 2020-10-23. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Asbjörn Thunborg (M) yrkar, med instämmande av Birgit Meier Thunborg 
(M), på bifall till motionen. 
 
Roland Boman (FJK) yrkar, med instämmande av Henrik Blind (MP) och 
Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK), på bifall till kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
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§ 7- fortsättning 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar framlagda förslag mot varandra och finner att 
kommunfullmäktige beslutat i enlighet med kommunstyrelsens förslag till 
beslut varvid röstning begärs. 
 
Ordförande föreslår att den som vill att kommunfullmäktige ska besluta i 
enlighet med Thunborgs (M) yrkande röstar ja och den som vill att 
kommunfullmäktige ska besluta i kommunstyrelsens förslag till beslut 
röstar nej. 
 
Vid röstningen så avges 20 röster, enligt särskilt röstningsprotokoll, fördelat 
på: 
 
10 röster för ja och 10 röster för nej. 
 
Ordförande finner att ordförandes utslagsröst har avgjort till förmån för 
Thunborgs (M) yrkande. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
Förslagsställaren 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 8 Dnr 2021:1187 
 


Motionssvar- Förändring av fullmäktiges beslut om Vattenfalls 
kontorsfastighet 


 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att motionen ska anses vara besvarad i enlighet med kommunstyrelsens 
ordförandes skrivelse. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
En motion har inkommit från Tord Eklund (SD). 


 
Efter att ha tagit del av det förslag till avtal mellan Vattenfall och 
Jokkmokks Kommun gällande räddningstjänsten i vår kommun i framtiden. 
Där Vattenfall i framtiden vägrar att bistå kommunen med del av kostnader 
för räddningstjänst i Porjus och Vuollerim, trots den stora verksamhet man 
bedriver i vår kommun samt alla viktiga anläggningar man har för sin 
verksamhet i vår kommun. Man har även en viktig roll i samhället genom 
sitt ansvar att se till att elförsörjningen fungerar i norra delen av landet 
men även hela landet.  
 
Andra statliga företag tar hela tiden sitt ansvar i de kommuner man verkar 
genom att stödja handel och andra verksamheter på olika sätt, dock inte 
Vattenfall som inte på något sätt verkar vilja stödja de delar av landet där 
man har stora anläggningar och verksamheter trots sina stora vinster som 
man gör varje år. Man har med detta visat att Vattenfall som företag inte 
är att lita på, om kommunen skriver ett flerårigt avtal som hyresgäst i 
fastigheten, har man nu visat att risken ända är att man säger upp avtalet 
under avtalstiden eftersom man anser att man inte behöver fullfölja 
avtalet. 
 
Vi yrkar därför att: 
 
Att kommunfullmäktige river upp det beslut som tagits om byggandet av 
fastighet för Vattenfall. 
 
Att kommunen inte tecknar något hyresavtal gällande någon fastighet. 
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§ 8- fortsättning 
 
Att kommunen avbryter allt samarbete med Vattenfall till man ändrar sitt 
synsätt mot kommunen. 


 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har berett motionen. 


 
Dåvarande politiska majoritet tog tillsammans med SD:s ledamöter beslut 
om att kommunen skulle bygga, äga och hyra ut ett kontorshus till 
Vattenfall. Dåvarande opposition var emot att kommunen skulle vara 
byggherre och tyckte att Vattenfall skulle bära det ansvaret. 
 
Idag är som alla vet läget ett annat. Det beslut som motionsställaren och 
SD stod bakom gäller inte längre. Vattenfall bygger i egen regi och bygget 
framskrider enligt plan och kommer att tillföra kommunen och 
samhällsbilden mervärden. 
 
Härmed är motionen besvarad. 
 
Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 24. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK). 
Kommunfullmäktiges beslut 2021-12-13, § 95. 
Motion från Tord Eklund (SD) inkommen 2021-12-06. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 9 Dnr 2021:1081 
 


Motionssvar – Förändring av fastighetsskatt för statliga 
anläggningar 


 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att motionen ska anses vara besvarad i enlighet med kommunstyrelsens 
ordförandes skrivelse. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
En motion har inkommit från Tord Eklund (SD). 


 
Efter att ha tagit del av det förslag till avtal mellan Vattenfall och 
Jokkmokks Kommun gällande räddningstjänsten i vår kommun i framtiden. 
 
Där Vattenfall i framtiden vägrar att bistå kommunen med del av kostnader 
för räddningstjänst i Porjus och Vuollerim, trots den stora verksamhet man 
bedriver i vår kommun samt alla viktiga anläggningar man har för sin 
verksamhet i vår kommun. 
 
Man har även en viktig roll i samhället genom sitt ansvar att se till att 
elförsörjningen fungerar i norra delen av landet men även hela landet. 
Andra statliga företag tar hela tiden sitt ansvar i de kommuner man verkar 
genom att stödja handel och andra verksamheter på olika sätt, dock inte 
vattenfall som inte på något sätt verkar vilja stöda de delar av landet där 
man har stora anläggningar och verksamheter trots sina stora vinster som 
man gör varje år. 
 
Vi yrkar därför att: 
 
Kommunledningen får i uppdrag att arbeta för en förändring tillsammans 
med övriga kommuner i Norrbotten för en förändring så att det så snart 
som möjligt skapas möjlighet för att statliga anläggningar beskattas i de 
kommuner de ligger. 
 
Samt att det undantag som gäller för sådan beskattning upphör genom 
undantag som gäller i dagsläget. 
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§ 9- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har berett motionen. 


 
Motionen tar upp en fråga som varit mer eller mindre aktuell sen 
fastighetsskatten förstatligades i början av 1980-talet. Med dåtidens regler 
så hade Jokkmokks kommun idag erhållit ca 150 miljoner bara på 
fastighetsskatten från Vattenfalls anläggningar i vår kommun. 
 
Frågan har drivits i flera olika forum under lång tid. Ett sådant forum är bla 
Vattenkraftskommunernas förening som drivit frågan om fastighetsskatt 
och andra ersättningsformer. 
 
Tyvärr har genomslaget mot riksdagar och regeringar varit lika med noll. 
Idag ser läget i riksdagen lika dystert ut. De tre största partierna M, SD och 
S är helt ointresserade av att lämna från sig några pengar till de kommuner 
som offrat natur och miljö för att skapa välstånd i hela Sverige. 
Att överhuvudtaget jämföra med mer utvecklade demokratier som Norge 
och Finland och deras modell för lokala ersättningar för intrång som skapar 
stora mervärden även i små kommuner verkar framkalla ångestattacker 
hos bestämmande politiker i det svenska systemet. 
 
Sverige idag har mer likheter med det ryska systemet där allt går till staten 
för att användas i regeringars egna slukhål, inte för att utveckla de 
områden som tillför de stora mervärdena för hela Sverige. 
 
Det är en viktig fråga som lyfts, där det är viktigt att det arbetet drivs mot 
de stora partierna i riksdagen. De partierna är idag de största 
bromsklossarna för att lämna något bakom sig vad gäller exploatering av 
naturresurser. 
 
För Jokkmokks kommuns del så bedriver nuvarande kommunledning sen 
länge ett arbete för att ge vår syn på hur exploateringen av våra 
naturresurser ska komma vår kommun till del för i det fortsatta 
utvecklingsarbetet. Och här är responsen som vanligt när det gäller 
kontakter med den ”ultimata svenska makten” väldigt nära noll. 
 
Med detta så är motionen besvarad. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-01-10, § 25. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland (FJK). 
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§ 9- fortsättning 
 
Kommunfullmäktiges beslut 2021-11-01, § 68. 
Motion från Tord Eklund (SD) inkommen 2021-10-29. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 10 Dnr 2023:158 
 


Motionssvar- Ombilda Arctic Camp till kommunalt bolag 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att motionen ska anses vara besvarad i enlighet med kommunstyrelsens 
ordförandes skrivelse. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett motion har inkommit från Tord Eklund (SD). 
 
Vi politiker från Sverigedemokraterna Jokkmokk anser att det är svårt i 
nuläget att se det ekonomiska utfallet för campingens verksamhet, det 
enda som framkommer vid varje årsredovisning är beläggningen för 
campingen samt den årliga kostnaden. 
 
Vi anser därför att det inte fortsättnings inte görs investeringar i 
anläggningens verksamhet innan vi politiker i de årliga redovisningarna får 
redovisat faktiska intäkter och kostnader inom verksamheten på något 
sätt. 
 
Vi yrkar därför på att: 
  
En särskild ekonomis redovisning av campingens verksamhet sker varje år. 
 
Campingen ombildas till ett fristående bolag med egen redovisning. 
Inga investeringar sker innan motionen besvarats och dessa förändringar 
genomförts. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har berett motionen. 
 
Redovisning av verksamheten och ekonomin på Arctic Camp sker årligen 
vid ett tillfälle vid de så kallade bolagsdagarna i början av året. Där går det 
bra att ställa de frågor som motionären behöver för att förtydliga 
verksamhet och ekonomi. 
 
Arctic Camp har idag en egen redovisning som redovisas, så förslaget avslås 
att ombilda verksamheten till ett fristående bolag. 
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§ 10- fortsättning 
 
De investeringar som vi behöver göra på Arctic Camp kommer framgent att 
genomföras. Det bla. genom beslut i budgetberedning och 
investeringsbudget. 
 
Med detta så är motionen besvarad. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 26. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK). 
Kommunfullmäktiges beslut 2023-02-20, § 4. 
Motion från Tord Eklund (SD) inkommen 2023-02-15. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Asbjörn Thunborg (M) yrkar, med instämmande av Thor-Erling Andreassen 
(SD), på bifall till motionen. 
 
Henrik Blind (MP) yrkar på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar framlagda förslag mot varandra och finner att 
kommunfullmäktige beslutat i enlighet med kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 


 
 
 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 11 Dnr 2020:120 


Motionssvar – Extra anslag till biståndsenheten 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att motionen ska anses vara besvarad i enlighet med kommunstyrelsens 
ordförandes skrivelse. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
 En motion har inkommit från Denise Magnusson (Opol). 
 


Det framkommer från Risk- och konsekvensanalysen från 
verksamhetschef Jan Johansson på biståndsenheten att det råder en akut 
situation på enheten. 
 
Dagligen bryter enheten mot en eller flera lagar på grund av brist på 
resurser , detta som en följd av den budget som beslutades för 2020 åt 
socialnämnden. Det är tydligt att enheten inte kan hantera sin verksamhet 
med för lite pengar. Personalen jobbar mellan 100-150% och mår psykiskt 
dåligt av att inte hinna med sitt arbete. Barn hamnar i kläm och det är 
fullständigt oacceptabelt! 
 
Konsulter har fått tas in för att lösa den mest akuta situationen men vi kan 
inte acceptera det då biståndsenheten måste vara en verksamhet som 
medborgarna ska kunna förlita sig på och känna en trygghet till. Det 
uppnår man inte genom konsulter, det måste finnas en enheten med fast 
personal som hanterar medborgarnas mest privata del av livet. 
 
Enheten har gått från 15 placerade barn till 19 på kort tid men med 
mindre pengar. Det är självklart att enheten kommer behöva mer pengar 
om vi fortsätter att strama åt både socialnämnd och barn- och 
utbildningsnämnd då resultatet från en stram budget hos BUN visar sig i 
ökade kostnader för biståndsenheten. 
 
Därför yrkar jag 
 
Att kommunfullmäktige beslutar att tilldela enheten 3 miljoner kronor 
med bakgrund i Risk och konsekvensanalysen från biståndsenheten. 
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 § 11- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman har berett motionen. 
 
Socialnämndens ekonomiska bekymmer är som ni ser i motionen ingen ny 
företeelse. Det här svaret kan ju därför inte bara ses som svar på en 
många år gammal motion. 
 
Idag genomförs en genomlysning av verksamheten på IFO för att ge en 
verksamhet som är hållbar både ekonomiskt och vad gäller arbetsmiljö. 
Målet och inriktningen är att verksamheten ska ha ett arbetssätt som tar 
god hänsyn både till brukarna och socialnämndens ekonomi. 
 
Med detta är motionen besvarad. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 27. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK). 
Kommunfullmäktiges beslut 2020-02-24, § 12. 
Motion från Denise Magnusson (Opol) inkommen 2020-02-06. 


 
 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 12 Dnr 2023:531  
 


Vision 2040- Övergripande mål 
 
Kommunfullmäktige beslutar  


 
att ändra begreppet ”arktisk miljö” till ”nära miljö” 


 
att, under förutsättning att inga invändningar inkommer enligt 
konsultationslagen inom svarotiden, anta upprättat förslag till reviderad 
Vision 2040, samt 
 
att, under förutsättning att inga invändningar inkommer enligt 
konsultationslagen inom svarotiden, anta upprättat förslag till 
övergripande mål för perioden 2025 – 2027. 
____________ 
 
Ärendet 
 
Under hösten har en politisk process skett för framtagande av 
övergripande mål kopplat tillbeslutad Vision 2040. Processen har skett i 
form av tre workshops under perioden nov-jan. Inbjudna till arbetet har 
varit kommunstyrelsen inklusive ersättare samt nämndsordföranden och 
vice. Antalet deltagare har varit 11-12 per workshop och den politiska 
representationen har varit bred. 
 
Under processen har målformuleringar, måluppfyllelser samt indikatorer 
arbetats fram vilket även resulterat i revidering av enskilda delområden i 
Vision 2040. 
 
Kommunfullmäktiges övergripande mål och måluppfyllelse följs upp två 
gånger per år i samband med delårsrapport 2 samt årsredovisning. Vid 
delårsrapport 2 görs en prognos gällande måluppfyllelse för året. 
Årsredovisningen innehåller en samlad analys och bedömning per mål. Om 
det vid analys och bedömning framkommer behov av att justera de 
övergripande målen, måluppfyllelser eller indikatorer kan detta lyftas och  
justeras i samband med budgetprocess och beslut om budget inför 
nästkommande år. 
 
Tf. personalchef Catharina Thuresdotter, kvalitetsutvecklare Thereze 
Gustafsson och utredare Magdalena Fjellner föreslår: 
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§ 12- fortsättning 
 
Att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige anta upprättat förslag 
till reviderad Vision 2040. 
 
Att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige anta upprättat förslag 
till övergripande mål för perioden 2025 – 2027. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2025-02-10, § 12, att uppmärksamma 
kommunfullmäktige på att ärendet har remitterats på konsultation enligt 
Lag (2022:66) om konsultation i frågor som rör det samiska folket och att 
det inte är säkert att något svar hinner inkomma till kommunfullmäktiges 
möte. 
 
Ärendet beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 18. 
Tjänsteskrivelse från tf. personalchef Catharina Thuresdotter, 
kvalitetsutvecklare Thereze Gustafsson och utredare Magdalena Fjellner 
daterad 2024-02-03. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Henrik Blind (MP) yrkar på bifall till förslaget. 
 
 
 


 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
Socialnämnden 
Barn- och utbildningsnämnden 
Samhällsbyggarnämnden 
Kultur- och fritidsnämnden 
Kommunchef Lars Eriksson 
Tf. socialchef Pernilla Neuman 
Skolchef Helen Isaksson Spik 
Samhällsbyggarchef Patrik Sundberg 
Kultur- och fritidschef Isabel Bävermalm Sandling 
Tf. personalchef Catharina Thuresdotter 
Kvalitetsutvecklare Thereze Gustafsson 
Utredare Magdalena Fjellner 
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 § 13                  Dnr 2023:1013 


Förslag till mål och riktlinjer för arbetet med 
nationella minoriteter i Jokkmokks 
kommun/Jåhkåmåhke kommuvnna/Jåhkåmåhki 
suohkan 2025-2027 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att upprätta ett reglemente för 
minoritetsspråksgruppen som närmare reglerar dess sammansättning och 
uppdrag, samt 
 
att i övrigt anta mål- och riktlinjerna. 
______________________ 
 
Ärendet 
 
Enligt Lag (2009:724) om nationella minoriteter och minoritetsspråk 5 b § 
så ska kommuner och regioner anta mål och riktlinjer för sitt 
minoritetspolitiska arbete. 
 
Minoritetsspråksgruppen har arbetat fram förslag på nya mål- och 
riktlinjer för arbetet med nationella minoriteter i Jokkmokks 
kommun/Jåhkåmåhke kommuvnna/Jåhkåmåhki suohkan 2024-2027. De 
uppdaterade förslaget till mål- och riktlinjerna är mer omfattande och 
detaljerat formulerade än det som gällde 2021-2023. 
 
Minoritetsspråksgruppen kunde dock inte komma till någon konsensus om 
det ska utses en permanent ordförande i samrådsgruppen och överlämnar 
denna fråga till kommunstyrelsen att bestämma. 
 
Arbets- och tillväxtutskottet beslutade 2024-01-29, § 16, att remittera 
förslaget till mål- och riktlinjerna till nämnderna för synpunkter. 
 
Barn- och utbildningsnämnden beslutade 2024-02-27, § 11, att yttra sig i 
enlighet med skolchefens förslag. 


 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2024-03-21, § 29, att föreslå att  


 kommunfullmäktige antar mål- och riktlinjerna. 
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§ 13- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslutade 2024-05-20, § 70, 
att avvakta med ärendet till kultur- och fritidsnämnden och socialnämnden 
inkommit med yttranden. 


 
Socialnämnden beslutade 2024-09-03, § 64, att ta socialtjänstens yttrande i 
beaktande avseende förslag Mål- och riktlinjer för arbetet med nationella 
minoriteter i Jokkmokks kommun 2024-2027. 
 
Kultur- och fritidsnämnden beslutade 2024-09-03, § 124, att anta förslaget 
till yttrande från kultur- och fritidschefen gällande förslaget till mål- och 
riktlinjer för arbetet med nationella minoriteter. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2024-09-30, § 117, 
att be socialnämnden förtydliga sitt yttrande med tanke på att det enligt 
lagstiftningen är en rättighet för en enskild att få hela eller väsentlig del av 
äldreomsorgen på samiska. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2024-10-21, § 127, att avvakta med ärende 
tills att socialnämnden kommit in med sitt yttrande. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2024-12-02, § 156: 
 
Att utreda kostnaden att erbjuda samisk mat en gång per vecka inom hela 
äldreomsorgen. 
 
Att arbeta för att LKF ska erbjuda samisk inriktning eller kurser på 
omvårdnadsprogrammet. 
 
Att i skrivningen gällande barnkonventionen i mål och riktlinjerna lägga till 
en mening ”i enlighet med kommunens riktlinjer”. 
 
Att i övrigt avvakta socialnämndens yttrande. 
 
Socialnämnden beslutade 2024-12-17, § 88: 
 
Att ställa sig bakom förslaget till mål- och riktlinjer för arbetet med 
nationella minoriteter i Jokkmokks kommun 2024-2027. 


 
Att kommunstyrelsen tar socialtjänstens yttrande i beaktande avseende 
förslaget till mål- och riktlinjerna. 
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§ 13- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2025-01-27, § 12, 
att lyfta ut avsnittet gällande minoritetsspråksgruppens sammansättning 
och uppdrag ur mål- och riktlinjerna. 
 
Förslaget till mål- och riktlinjer har reviderats. 


Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 19. 
Reviderade mål- och riktlinjer. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottets beslut 2025-01-27, § 12. 
Socialnämndens beslut 2024-12-17, § 88. 
Kommunstyrelsens beslut 2024-12-02, § 156. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottets beslut 2024-11-18, § 144. 
Kommunstyrelsens beslut 2024-10-21, § 127. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-09-30, § 117. 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 2024-09-03, § 124. 
Socialnämndens beslut 2024-09-03, § 64. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 70. 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2024-03-21, § 29. 
Barn- och utbildningsnämndens beslut 2024-02-27, § 11. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-01-29, § 16. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-01- 
15. 
Förslag till mål och riktlinjer. 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
Socialnämnden 
Barn- och utbildningsnämnden 
Samhällsbyggarnämnden 
Kultur- och fritidsnämnden 
Minoritetsspråksgruppen 
Kommunchef Lars Eriksson 
Tf. socialchef Pernilla Neuman 
Skolchef Helen Isaksson Spik 
Samhällsbyggarchef Patrik Sundberg 
Kultur- och fritidschef Isabel Bävermalm Sandling 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 14                  Dnr 2025:107 


Förslag till nya ägardirektiv för BD Pop AB, 
Investeringar i Norrbotten AB, Energikontor i Norr AB, 
Filmpool Nord AB, IT Norrbotten AB samt nya 
bolagsordningar för Energikontor Norr AB och IT-
Norrbotten AB 


 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta förslagen till ägardirektiv och bolagsordningar. 
______________________ 
 
Ärendet 
 
Förslag till nya ägardirektiv för BD Pop AB, Investeringar i Norrbotten AB, 
Energikontor i Norr AB, Filmpool Nord AB, IT Norrbotten AB samt nya 
bolagsordningar för Energikontor Norr AB och IT-Norrbotten AB har tagits 
fram. De flesta av förändringarna är redaktionella.  


Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 20. 
Förslag till nya ägardirektiv och bolagsordningar. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia 
Region Norrbotten 
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 § 15 Dnr 2024:608 
 


Avgifter för ej återlämnade barn- och ungdomsmedier 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att ta bort avgiften för ej återlämnade/skadade barnmedier för en 
prövoperiod under år 2025, samt  
 
att efter prövoperioden utan avgift för ej återlämnade/skadade 
barnmedier genomföra en utvärdering; exempelvis andelen nya låntagare 
som är barn jämfört med föregående år, antalet borttappade/ej 
återlämnade medier samt ekonomiska konsekvenser av beslutet. 


 


 
Ärendet 


 
Vid ett bibliotekschefsmöte beslutades det att Biblioteken i Norrbotten ska 
arbeta efter inriktningen att inte fakturera för ej återlämnade/skadade 
barnmedier (alltså medier som har barn och ungdomar som primär 
målgrupp). 
 
Anledningen till den beslutade inriktningen är att sänka trösklarna och ta 
bort hinder för att barn och ungdomar ska kunna låna böcker, spel och 
andra medier på biblioteken, utan att de ansvariga vuxna ska behöva oroa 
sig för konsekvenser om dessa inte återlämnas. 
 
Biblioteken i Jokkmokks kommun önskar att Kultur- och fritidsnämnden tar 
ställning till de för- och nackdelar som ett beslut om att ta bort fakturering 
av barnmedia kan innebära, och om nämnden ställer sig positiva till 
beslutet önskar vi att det införs under en testperiod om ett år. Därefter kan 
de eventuella konsekvenserna och/eller fördelarna utvärderas och ligga till 
grund för ett permanent beslut. 
 
Kultur- och fritidsnämnden beslutade 2024-06-04, § 61 föreslå 
kommunfullmäktige: 
 
Att ta bort avgiften för ej återlämnade/skadade barnmedier för en  
prövoperiod under år 2025.  
 
Att efter prövoperioden utan avgift för ej återlämnade/skadade 
barnmedier genomföra en utvärdering; exempelvis andelen nya låntagare  
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§ 15- fortsättning 
 
som är barn jämfört med föregående år, antalet borttappade/ej 
återlämnade medier samt ekonomiska konsekvenser av beslutet. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 21. 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 2024-06-04, § 61. 
Tjänsteskrivelse från bibliotekssamordnare Elin Nordqvist 2024-05-06. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Asbjörn Thunborg (M) yrkar, med instämmande av Thor-Erling Andreassen 
(SD), på avslag på kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Viktor Segerström (V) yrkar, med instämmande av Henrik Blind (MP) och 
Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK), på bifall till kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar framlagda förslag mot varandra och finner och 
kommunfullmäktige beslutat i enlighet med kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
Kultur- och fritidschef Isabel Bävermalm Sandling 
Bibliotekssamordnare Elin Nordqvist 
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 § 16 Dnr 2024:159   


Redovisning partistöd 2024 
 


 Kommunfullmäktige beslutar 
 


att godkänna inkommen redovisning. 
 ____________ 
 


Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Ordförande informerar att en redovisning från V inkommit till dagens 
möte. 


 
Ärendets beredning 
 
Inkommen redovisning från V. 
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 § 17 Dnr 2025:195  


Utbetalning av partistöd för 2025 
 


 Kommunfullmäktige beslutar  
 


att betala ut följande partistöd för 2025: 
V:   33 000 kr 


 ____________ 
 


 Ärendet 
 
Varje parti som fått partistöd för 2024 ska redovisa detta tillsammans med 
ett granskningsintyg till kommunfullmäktige innan 2025-06-30 för att 
kommunfullmäktige ska kunna ta ett beslut om att betala ut partistöd för 
2025. Grundstöd utgår med 10 000 kr/parti i kommunfullmäktige. Partistöd 
utgår med 11 500 kr/mandat i kommunfullmäktige. 
 
Partistödet fördelas på följande: 
 
Socialdemokraterna: 6 x 11 500+10 000  79 000kr 
 
Framtid i Jokkmokk: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Miljöpartiet: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Moderaterna: 3 x 11 500+10 000  44 500kr 
 
Vänsterpartiet: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 
  
Samernas Väl: 2x 11 500+10 000  33 000kr 
 
Sverigedemokraterna: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 


 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2025-02-
12. 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 18  
 
  Avsägelse / valärenden 
   


Kommunfullmäktige beslutar   
 


att välja Siv Enberg (S) till ny ledamot i Lapplands gymnasienämnd efter 
Ingrid Metelius (S),  
 
att välja Julia Nord Axelsson (S) som ny ersättare i Lapplands 
gymnasienämnd efter Siv Enberg (S), samt 


 
att bordlägga övriga valärenden. 


  ________________  
 
  Ärendet  
 


Ingrid Metelius (S) har avsagt sig sitt uppdrag som ledamot i Lapplands 
gymnasienämnd. 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
kultur- och fritidsnämnden efter Fia Kaddik (SV). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
barn- och utbildningsnämnden efter Sivert Mässing (MP). 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
Lapplands gymnasienämnd 
De valda 
Förtroendemannamatrikeln 
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  § 19 
 
  Anmälningsärenden 


 
Kommunfullmäktige beslutar  


 
att lägga ärendet till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 


 
1. Från länsstyrelsen 


 


-Förordnande av ny ersättare i kommunfullmäktige i Jokkmokk för (FJK), 
Birger Stenman 


-Beslut om att avskriva ärendet gällande fortsatt tillsyn av Lapplands 
överförmyndarnämnd 
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